
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-03-21, § 2 

 
 Tid: 21 mars 2006 kl 9.00 – 10.00 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 28 mars 2006 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Per Bolund (mp) 
Helena Bonnier (m) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Björn Nyström (kd) 
Margarita Pulido (s) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Regina Öholm (m) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp), tjänstgörande 
Lars Bengtson (m) 
Hannah Ekeroos (kd) 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Spiridon Gogos (s) 
Berthold Gustavsson (m) 
Bo Holmberg (s) 
Per Ohlin (v) 
Hampus Rubaszkin (mp) 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 
 

Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Barbro Collin, Annika 



  

Feychting, Göran Gahm,  Eva Leijon och Anette Scheibe samt borgarrådssekreteraren 
från roteln Claes Thunblad. 
 
Ordföranden Mirja Särkiniemi (s) hälsade nye ledamoten Ulf Fridebäck (fp) 
välkommen till nämnden. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 
 
Information om Stockholmsförsöket 
-------------------------------------------- 
 
Avdelningschefen Anette Scheibe vid trafikkontoret informerade om 
Stockholmsförsöket. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen. 
 
 
Information om miljöbilar 
------------------------------- 
 
Avdelningschefen Erik Andersson vid trafikkontoret informerade om stadens 
miljöbilar och miljöbilar i allmänhet. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen. 
 
 
Information om fågelinfluensan 
-------------------------------------- 
 
Avdelningschefen Eva Leijon vid trafikkontoret informerade om fågelinfluensan. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen. 
 
Information om 30-zonerna 
--------------------------------- 
 
Trafikingenjören Annika Feychting  vid trafikkontoret informerade om 30-zonerna. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen. 
 
 
 



  

Information om Fjällgatan 
-------------------------------- 
 
Avdelningschefen Göran Gahm vid trafikkontoret informerade om planer att förändra 
trafiken på Fjällgatan.   
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen. 
 
 
Skrivelser för beredning 
----------------------------- 
Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafiknämnden enligt följande: 
 

• Hearing och frågestund kring trafikfrågor av ordföranden Mirja Särkiniemi 
  m fl (s) samt ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) och Per Bolund (mp). 
• Cykelbanor på Hornsgatan av ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s) samt 

ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) och Per Bolund (mp). 
• Öppnande av en entré från Stockholms Central mot 

Stadshuset/Hantverkargatan av ordföranden Mirja Särkiniemi (s) samt 
ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) och Per Bolund (mp). 

• Kontroll av otillåten tomgångskörning av ledamöterna Ann-Marie Strömberg 
(v) och Per Bolund (mp). 

• Kontroll av bulleröverträdelser av ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) och 
Per Bolund (mp). 

• Gerillamarknadsföring av ledamoten Björn Nyström (kd). 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt att överlämna skrivelserna till trafikkontoret för beredning. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 
 


